
MEMORIE VAN ANTWOORD KADERNOTA 2017 EN JAARSTUKKEN 2015   
 

Nadere toelichtingen naar aanleiding van de Informatiebijeenkomst van 15 juni jl.  
over de Kadernota 2017 en de Jaarstukken 2015.  

 
CPI-index 
De grondslag voor de indexering van de gemeentelijke belastingen wordt gevormd door het 
Consumentenprijsindexcijfer (CPI). De gemeente hanteert daarbij de trendmatige verhoging. De 
trend wordt afgeleid het gemiddelde over drie jaar. De in de Kadernota opgenomen (CPI-)index is 
gebaseerd op de cijfers tot en met maart 2016, met een afronding naar boven. Bij de vaststelling van 
de Programmabegroting en de belastingvoorstellen wordt de definitieve index vastgesteld.  
 
Activeren kosten scootervrije binnenstad 
Het college stelt voor om € 100.000 te investeren voor een scootervrije binnenstad. Dit bedrag is 
opgenomen in jaarschijf 2017 in de Kadernota 2017. Volgens de nieuwe richtlijnen van het Besluit 
Begroting en Verantwoording (BBV) moeten investeringen met een maatschappelijk nut vanaf 2017 
echter geactiveerd en afgeschreven worden. Dit betekent dat de investering dan over meerdere 
jaren wordt uitgesmeerd. In de Aanbiedingsnota van de Programmabegroting 2017 zal dit 
gecorrigeerd worden. 
 

Raadsvragen Kadernota 2017 - PvdA 

 
Zijn de uitvoeringskosten Werkplein HvWB nu gekoppeld aan de ambitie van het Werkplein om het 
uitkeringsbestand met 3% jaarlijks te laten afnemen of zijn de uitvoeringskosten gebaseerd op de 
stijging van de klantenaantallen? 
De huidige uitvoeringskosten zijn gebaseerd op de klantenaantallen van het jaar 2012. Met de 
Kadernota worden de uitvoeringskosten teruggebracht naar de huidige realiteit met bijbehorende 
klantenaantallen. Van 2017 tot 2020 dalen deze kosten per jaar in verhouding tot de ambitie van het 
dalende klantenbestand van het Werkplein. 
 
Heeft de afschaffing van het drempelbedrag voor de aanvraag bijzondere bijstand al tot een 
toename geleid van een beroep op de bijzondere bijstand? 
De kosten bijzondere bijstand gaven in 2015 een begrotingsoverschrijding van € 98.000, waarvan het 

grootste gedeelte van deze overschrijding hieraan toe te schrijven is. 

Op welke wijze gaat u de promotie en communicatie verbeteren over de bijzondere bijstand? 
De volgende activiteiten op het gebied van promotie en communicatie voor de bijzondere bijstand 
worden ingezet: 

 Voorlichtingscampagne onder de naam ‘hulp bij meedoen’ met alle voorzieningen voor mensen 
met een laag inkomen.  

 Advertenties in de Roosendaalse bladen en Facebook. 

 Aanpassingen aan de website. 

 Een boekje met informatie is nog in ontwikkeling. 
 
  



In het oorspronkelijk EAP werd voorgesteld om 200.000 euro jaarlijks bij te dragen aan het CiC. In 
het EAPunten is bepaald een bijdrage van 120.000 euro in 2016 en nog maar 20.000 euro in 2017. 
Nu stelt u aanvullend voor 2017 en 2018 in totaal 300.000 euro beschikbaar. Hoe komt u steeds tot 
dit inzicht? En in wat voor opzicht verschilt dit nieuwe fonds ten opzichte van het actiepunt uit het 
EAPunten van februari 2016? 
De doelstellingen rondom het CIC zijn te onderscheiden in zorg en economie. Deze verdeling is ook 
gemaakt in budgetten vanuit zorg (Programma 5 Zorgen & Stimuleren) en economie (EAP, 
Programma 3 Werken & Ondernemen). In het EAP zijn alleen de budgetten opgenomen voor de 
projecten binnen CIC die bijdragen aan doelstellingen van economie.  
In de Kadernota is onder Programma 5 Zorgen & Stimuleren een extra bijdrage ter beschikking 
gesteld. De reden hiervoor is dat inkomsten vanuit andere bronnen moeizaam op gang komen, mede 
omdat de slagkracht in de zorg wat betreft innovaties nog niet erg groot is. Er worden zowel vanuit 
de gemeente als het CIC inspanningen verricht om het gemeentedeel op te vangen door regionale of 
provinciale subsidies en bijdragen vanuit ondernemers, onderwijs, zorginstellingen, ziektekosten 
verzekeraars. 
 
U stelt dat bewoners en ondernemers zich hebben uitgesproken voor een vriendelijker 
tarievenbeleid voor de parkeergarages. Wanneer hebben bewoners en ondernemers dit gedaan en 
hoeveel bewoners en ondernemers hebben dit gedaan?  
Er heeft op 22 oktober 2015 een bijeenkomst plaatsgevonden waarbij ca. 30 bewoners aanwezig 
waren. Op 2 september 2015 en op 21 januari 2016 zijn er bijeenkomsten voor ondernemers 
geweest. Deze zijn bezocht door ca. 10 ondernemers, waaronder een vertegenwoordiging van 
Collectief Roosendaal. Deze bijeenkomsten zijn georganiseerd in nauwe samenwerking met de 
directie van de binnenstadsorganisatie. 
 
Welke voorstellen hebben bewoners en ondernemers geuit t.a.v. het Parkeerplan? 
De tot hoofdpunten gegroepeerde opmerkingen en suggesties van bewoners en ondernemers treft u 
aan in hoofdstuk 4.1 en 4.2 van het Parkeerplan. 
 
Bent u niet bang dat bezoekers al na 25 minuten de winkel uit rennen om maar een half uur te 
hoeven betalen i.p.v. een vol uur als ze 31 minuten verblijven in de Roosendaalse binnenstad? 
Nee. 
 
Is met de kosten voor het gratis parkeren koopzondagen ook rekening gehouden met een 
mogelijke uitbreiding van de koopzondagen in Roosendaal? 
Nee.  
 
Een ondersteuner op het gebied van districtelijke samenwerking. Op welke manier neemt hierdoor 
het veiligheidsgevoel in Roosendaal toe? 
Het beïnvloeden van de veiligheidsbeleving en de aanpak van criminaliteit en overlast vergen brede 
inzet. De focus mag niet alleen liggen op zichtbare, herkenbare en aanspreekbare wijkagenten en 
strikte handhaving. Door op verschillende thema’s integraal samen te werken, worden we als 
gezamenlijke overheden slagvaardiger en verbetert de kwaliteit. Door een districtelijk ondersteuner, 
die als liaison gaat optreden tussen bestuur en politie, moet de samenwerking tussen de 
verschillende veiligheidspartners (de acht gemeenten, de politie en het OM) worden versterkt. Niet 
alleen is veiligheid (gemeente)grens overschrijdend, het is ook een thema waarbij samenwerking 
onontbeerlijk is voor een stevige effectieve aanpak. 
De burgemeester van Roosendaal is voorzitter van het politiedistrict De Markiezaten en dit brengt 
verschillende extra werkzaamheden met zich mee. De nieuwe functionaris ondersteunt zowel de 
burgemeester als het ambtelijk apparaat hierbij. 
Wij verwachten dat intensivering van de samenwerking leidt tot verbetering van de veiligheid en 
daarmee wordt dus ook het veiligheidsgevoel in onze gemeente en de nabije regio verbeterd. 



U geeft een aantal alternatieven in het kader van ‘parkeren’ en ‘lastenverlichting’. Is hiervoor 
financiële ruimte in de begroting 2017 voor om bijvoorbeeld de ‘lastenverlichtingen’ mogelijk te 
maken of laat u de dekking volledig bij de gemeenteraad als een meerderheid hiervoor kiest. 
Het betreft hier alternatieven of aanvullingen ten opzichte van de voorstellen die het college doet in 
de Kadernota. Voor deze alternatieven of aanvullingen is nog geen (volledige) dekking. Als de 
gemeenteraad kiest voor een alternatief/aanvulling zoals opgenomen in de bijlagen 1 en 2 bij de 
Kadernota, zal daar dus nog dekking voor moeten worden gevonden. Het is dan aan de raad om te 
bepalen welke voorstellen die het college doet minder prioriteit hebben en dus niet uitgevoerd 
zullen kunnen worden. 
 

Raadsvragen Jaarstukken 2015 - PvdA 

 
Is uw college van B&W al in gesprek met sportverenigingen over energiezuinige maatregelen en zo 
ja, wat is de stand van zaken? 
Ja, we voeren zowel met de Roosendaalse Voetbalfederatie, het Gebruikersplatform Vierhoeven en 
andere sportverenigingen gesprekken over diverse zaken aangaande de sportaccommodaties. Eén 
onderwerp betreft de uitvoering van energiebesparende maatregelen. Laatste stand van zaken is dat 
we verenigingen die nog geen energiescan hebben laten uitvoeren aansporen dat alsnog te laten 
doen. Op basis van die energiescans wordt per vereniging c.q. accommodatie het beeld helder van 
waar er kansen liggen om CO2-reductie te bewerkstelligen en te besparen op de energiekosten. Naar 
verwachting kunnen we na de zomer de verenigingen een concrete ‘regeling’ gaan aanbieden, 
waarmee ze de energiebesparende maatregelen kunnen gaan bekostigen. 
 
Wat is de stand van zaken m.b.t. de overdracht van buitensportaccommodaties, zijn hier voor de 
gemeente nog financiële consequenties aan verbonden? 
Momenteel worden voor de verenigingen die het betreft één-op-één gesprekken gevoerd over de 
overdracht van het onderhoud en het eigendom van de opstallen. De buitensportverenigingen zijn 
zelf (aangevoerd door de Roosendaalse Voetbalfederatie en het Gebruikersplatform Vierhoeven) aan 
het nadenken over hoe zij per 1 januari 2017 het machinale veldonderhoud (met name het maaien 
van de velden) gaan uitvoeren. Via de Jaarstukken wordt voorgesteld budget vrij te maken voor het 
uitvoeren van alle acties die gemoeid zijn met de overdracht van onderhoud en eigendom opstallen 
en het veldonderhoud. Voorzien is ook om het budget in te gaan zetten om de laatste 
capaciteits’problemen’ op te lossen, denk aan kleedlokalen en andere zaken. 
 
Waarom is de doelstelling ‘klanttevredenheid telefonische dienstverlening’ voor 2018 niet op het 
niveau van de meting in 2015, zou u niet een 8,1 willen vasthouden en dus ook als doelstelling 
hanteren? 
Het KCC Roosendaal verzorgt tegenwoordig  ook de telefonische dienstverlening voor het Werkplein. 
Het Werkplein hanteert een ander bereikbaarheidsconcept dan de gemeente Roosendaal. Het 
Werkplein is voor inwoners telefonisch bereikbaar tussen 09:00 uur en 10:30 uur. Het telefonisch 
spreekuur heeft gevolgen voor de telefonische bereikbaarheid van het KCC. Het leidt tot meer en 
langere wachttijden. De wachttijden maken onderdeel uit van het klanttevredenheidsonderzoek 
(KTO). De prestaties op het KTO worden continue gemeten en laten een lichte achteruitgang zien op 
het telefoonkanaal veroorzaakt door een negatieve waardering op bereikbaarheid. Wij zijn overigens 
met het Werkplein in gesprek om de gesignaleerde bereikbaarheidsproblemen op te lossen. 
 
  



In de bestuursrapportage 2015 heeft u aangegeven dat: ‘In de nog resterende maanden van 2015 
beperken we de afwijkingen - daar waar mogelijk - of brengen wij deze terug binnen de eerder 
gestelde kaders.’ Hoe past deze opmerking binnen de eindafrekening over 2015 waarin voor alle 
programma’s er een enorm verschil in afwijking is ten opzichte van de begroting 2015 en de 
bestuursrapportage 2015? 
De Bestuursrapportage 2015 is opgesteld medio mei 2015. De grootste meevallers van 2015 
betreffen het sociaal domein € 5 miljoen en een incidentele meevaller betreffende de verkoop van 
zwembad de Stok € 2 miljoen. Beide grote meevallers waren op het eerder genoemde vroege tijdstip 
van het samenstellen van de Bestuursrapportage niet in volle omvang te voorzien of te beïnvloeden. 
Voorts was 2015 het eerste ervaringsjaar met betrekking tot het ontstaan van de eerste werkelijke 
cijfers voor de drie decentralisaties binnen het sociaal domein. Het vroegtijdig in dit geval naar 
beneden bijstellen van deze  budgetten - met in ogenschouw het onzekere uitgavenpatroon voor de 
rest van het jaar - was op dat moment niet raadzaam. Ook is van belang dat afwijkingen binnen een 
bepaald programma vaak gerelateerd zijn aan tegenovergestelde mee- of tegenvallers binnen 
Programma 6 Betalen & Financieren (bijvoorbeeld mutaties in rijksbijdragen en reserves). Voor een 
uitgebreidere analyse betreffende  overige substantiële verschillen verwijzen wij naar pagina 119 tot 
en met 123 in de Jaarstukken 2015.    
 
U heeft geëxperimenteerd met volgens u innovatieve projecten, zoals een ambachtelijk 
starterscentrum ‘Leemstraat’, ‘So You Think You Can Work’, ‘Make a move’ en ‘On Stage’. Kunt u 
per project aangeven wat het resultaat is, het innovatieve, de kosten en of u deze experimenten 
omzet in structurele activiteiten binnen uw programma ‘Werken & Ondernemen’. 

 Het ambachtelijke starterscentrum in de Leemstraat wordt in 2016 samen met partners 
verbouwd om het pand een upgrade te geven en de starters goede huisvesting te kunnen bieden 
in een nieuw concept. De verwachting is dat het pand eind 2016/begin 2017 zal starten met het 
nieuwe concept. 

 Make a Move is in 2015 voor het eerst gestart en zal in 2016 plaatsvinden in november. In 2015 
zijn de resultaten als volgt: 58 boventallige medewerkers uit 14 thuiszorgorganisaties hebben 
deelgenomen aan het event. Van deze deelnemers hebben 18 medewerkers na vier maanden 
een nieuwe baan gevonden. De overige 40 waren nog actief met hun loopbaan bezig. De kosten 
voor dit event bedragen € 3000 per jaar. 

 Roosendaal On Stage is in 2016 voor het eerst georganiseerd. 72 werkgevers hebben hieraan 
deelgenomen en 677 leerlingen van het VMBO onderwijs. De kosten voor dit event bedragen  
€ 10.000 per jaar. 
76% van de leerlingen hebben wat aan de ontmoeting met de vakmensen op de Doe Dag gehad.  
77% van de leerlingen heeft nu een beter beeld van de beroepen die zij hebben bezocht.  
65% van de leerlingen is na On Stage enthousiaster geworden over een bepaald beroep. Als de 
overige 35% leidt tot het niet kiezen voor een bepaald beroep is dat ook een keuze. 

Deze activiteiten worden gecontinueerd in 2017 op basis van de impulsmiddelen die beschikbaar zijn 
gesteld vanuit de Economische Actiepunten. 
So you think you can work is een pilot project geweest met als resultaat dat twee kandidaten betaald 
werk hebben gevonden, één kandidaat heeft uitzendwerk verricht en twee kandidaten hebben geen 
werk gevonden. De kosten voor dit project bedragen € 44.000 tegen een besparing van € 28.000 en 
de verrichte uitzendwerkzaamheden. Er is besloten geen vervolg te geven aan dit project. 
De activiteiten Leemstraat, Make a Move en On Stage worden in de totale evaluatie van de 
Economische Actiepunten meegenomen ter beoordeling of dit reguliere activiteiten zullen worden. 
 
  



U geeft aan dat u vanuit een integrale en samenwerkende aanpak in 2015 gerichte stappen heeft 
gezet richting een economie waarin zoveel mogelijk Roosendalers aan het werk zijn. Kunt u deze 
stappen nader toelichten en aangeven welke partners hierbij in 2015 zijn betrokken? 
Deze aanpak betreft het traject rondom het inrichten van het vastgestelde Economisch Actieplan en 
de aanvullende Economische Actiepunten 2015-2018. Op de werkconferentie van 9 december 2015 
waren ondernemers, onderwijsinstellingen, vakbonden en andere geïnteresseerden aanwezig. De 
input vanuit deze werkconferentie is benut voor de keuze voor de impuls- of reguliere activiteiten die 
we binnen Programma 3 Werken & Ondernemen ingezet hebben. De gemeente blijft uiteraard in 
contact met alle huidige en nieuwe partners die mee willen werken aan het creëren van zoveel 
mogelijk banen. Daarom wordt eind 2016 wederom een werkconferentie georganiseerd waar - mede 
op basis van de economische barometer - bestaande acties worden geëvalueerd en nieuwe acties 
worden besproken. 
 
Kunt u een overzicht verstrekken van de inventarisatie die u heeft gemaakt van activiteiten ten 
behoeve voor bijstandsgerechtigden die een loonwaarde minder hebben dan 50%? 
Voor de bijstandsgerechtigden met een loonwaarde onder de 50% zetten we het instrument 
‘maatschappelijk participeren’ in. De Maatschappelijk Participatieplaatsen worden op dit moment 
ingevuld bij: Stichting Ruilwinkel, Taalmaatjes, VIP, diverse zorginstellingen, STA team Kalsdonk en         
WAP groen en industrieel bij de WVS. 
Voor de tweede helft van 2016 zullen er pilots starten bij onder andere Voetbalvereniging 
Roosendaal en diverse instellingen waarbij de Roosendaalse uitdaging de verbinding maakt. 
 
Wat is de verhouding tussen bijstandsgerechtigden die begeleiding krijgen naar werk (loonwaarde 
>50%) en die begeleiding krijgen naar participatie (loonwaarde <50%)? 
Er zijn drie categorieën, namelijk  

 Direct bemiddelbaar: 11% van het totale klantenbestand Werkplein. 

 Bemiddelbaar met ondersteuning, met arbeidsmarktperspectief:  35% van het totale 
klantenbestand. 

 (Vooralsnog) niet bemiddelbaar, geen arbeidsmarktperspectief: 54% klantenbestand. 
 
Kunt u een nadere toelichting geven, een specificatie, van de zeven projecten die onder de 
subsidieregeling ‘Innovatie-/transformatie Sociaal Domein’ zijn gehonoreerd? 

 St. Elisabeth - Pilot Wmo  
Aanbieden van een activiteitenprogramma voor zowel de senioren wonend in de wijk als bewoners 
van het St. Elisabeth. Dit in samenwerking met reguliere clubs en verenigingen en organisaties in het 
voorliggend veld. 
 

 Juzt Don Bosco - Integraal en wijkgericht 
Don Bosco heeft met name veel pedagogische kennis over onder andere groepswerk en 
groepsprocessen, inzetten van methodieken, gedrag van kinderen, het bieden van structuur voor 
kinderen die dat extra nodig hebben. Dit project is erop gericht om de expertise / deskundigheid van 
Don Bosco in te zetten bij (bestaande) wijkactiviteiten, zodat deze toegankelijk worden voor kinderen 
met gedragsproblemen. In de Westrand is gestart met een pilot samen met het Speel- en leerhuis en 
Basisschool De Appel. 
 

 Juzt Don Bosco - versterk de basis 
Organiseren van kennisoverdracht / deskundigheidsbevordering aan vrijwilligers en professionals die 
werkzaam zijn met kinderen alsmede de ouders van de kinderen.  De kennisoverdracht richt zich op 
het hele systeem van het kind (ouders, sportvereniging, kinderopvang, e.d.). 
 
  



 Groenhuysen - Odensehuis 
Het oprichten van een Odensehuis in Roosendaal. Een Odensehuis is een inloophuis voor 
thuiswonende mensen met dementie en hun naasten. Odensehuizen betreft een succesvol Deens 
concept. Binnen een Odensehuis is elke ruimte anders ingericht, geen kil design maar voor de 
doelgroep herkenbare omgevingen waar ze zich thuis kunnen voelen. Er wordt niet gesproken over 
dagbesteding maar over training, iets leren, actief blijven. Veel nadruk ligt op lichamelijke oefening; 
zo worden er pittige wandelingen gemaakt waardoor de conditie van mensen merkbaar verbetert. 
Een nuchter veiligheidsbeleid met als speerpunten samen actief zijn, leefplezier en aandacht voor 
ieders persoonlijke voorkeuren. De betrokkenen bij het Odensehuis zijn wars van reguliere 
zorgstructuren. Want in de zorg draait het vaak om ziekten, niet om talenten of kwaliteit van leven. 
Terwijl in het Odensehuis de kwaliteit van leven centraal stelt. 
 

 Groenhuysen - Ouderen voor ouderen 
Het omvormen / meer profileren van voorzieningen met algemene ruimtes (alle fysieke locaties met 
een centrum voor Wonen en Zorg of een steunpunt) tot voorliggende voorzieningen, waarin ouderen 
gratis structurele dagbesteding / activiteiten organiseren voor ouderen . 
 

 Humanitas - Jongeren en financiële problemen 
Ondersteuning van jongeren (16 tot 27 jaar) met (dreigende) financiële problemen door de inzet van 
getrainde vrijwilligers.  
 

 TWB en SDW - Integrale dagbesteding met inloopfunctie voor de wijk  
Het creëren van een vernieuwde vorm van dagondersteuning in Wouw voor de doelgroep kwetsbare 
ouderen en cliënten met een verstandelijke beperking  door beide groepen samen te brengen.  Op 
gezette tijden wordt daarbij de locatie opengesteld voor de wijk met als doel ontmoeting, 
kennismaking, samen doen en het creëren van een plek waar mensen welkom zijn te participeren. 
 
De hondenbelasting, wat doet u met de opbrengst daarvan (onderhoud openbare ruimte, SAVER, 
Belloo’s, HSP) en wat kost dit? 
De opbrengst van de hondenbelasting gaat naar de algemene middelen. 
 
In het OOR blijft al jaren de werkelijke realisatie achter bij de planning. Hoe gaat u dit verder 
stroomlijnen, zodat realisatie conform planning verloopt? 
In de paragraaf Onderhoud kapitaalgoederen van de Jaarstukken is hier nader op ingegaan: de  
projecten die niet zijn gerealiseerd zijn geherprogrammeerd in de jaren 2017 en 2018. 
Om de realisatiegraad te verhogen is er extra capaciteit georganiseerd bij het Ingenieursbureau en 
om in te kunnen spelen op toekomstige tegenvallers in de uitvoering - bijvoorbeeld vertraging als 
gevolg van bodemverontreinigingen - wordt een aantal extra projecten voorbereid die dan versneld 
kunnen worden uitgevoerd. 
 
  



Er is een overschot van ruim 5 miljoen euro op het budget zorg. Er was sprake van een 
overgangsjaar, waarbij toch wordt aangegeven dat er sprake is van besparingen, minder gebruik 
PGB, lagere toekenningen, e.d.? Hoe valt dit te rijmen met de uitspraak dat onze inwoners 
dezelfde zorg ontvangen als in 2014, nu 2015 een overgangsjaar is?  
De zorg die cliënten in 2015 ontvingen, was gebaseerd op het overgangsrecht. Het overgangsrecht 
garandeerde dat zij - tot het moment van herindicatie - dezelfde zorg bleven ontvangen als in 2014. 
Het overschot is deels te verklaren doordat de gemeente bij de overheveling van taken een budget 
heeft ontvangen voor indicaties die in 2014 niet werden verzilverd en ook in 2015 niet verzilverd zijn. 
Daarnaast waren de cliëntgegevens waarop het Rijk het budget baseerde niet betrouwbaar. 
Uiteindelijk heeft dit geleid tot een voorlopig financieel voordeel. 
 
Op welke wijze is in 2015 de lokale zorgvraag met het zorgaanbod beter op elkaar afgestemd, kunt 
u dit nader toelichten? 
In 2015 zijn alle bestaande cliënten dagbesteding / begeleiding geherindiceerd op basis van een 
keukentafelgesprekken. Ook met alle nieuwe cliënten voor Wmo en Jeugdzorg is een dergelijk 
gesprek geweest. Dit heeft geleid tot een betere match vraag - aanbod op individueel niveau en 
inzichten die hebben geleid tot inkoop van nieuwe vormen van zorg en ondersteuning. Een 
voorbeeld hiervan is de arrangementsbekostiging bij jeugd. 
 
Wat is uw verklaring voor het feit dat er minder gebruik is gemaakt van huishoudelijke hulp en 
beschermd wonen? Is er in beeld of dit te maken heeft met zorgmijders? 
Wij onderschrijven deze conclusie niet. Ons inziens is er nauwelijks sprake van een verminderd 
gebruik van deze vormen van ondersteuning. Voor hulp bij het huishouden is de geringe daling te 
verklaren door de eigen bijdrage, waardoor sommige inwoners geen beroep doen op deze hulp.  
 
Wat is de verklaring dat de herindicaties PGB lager zijn uitgevallen, lagere toekenningen 
(Jeugdzorg)? 
In de Jeugdwet is opgenomen dat de cliënt moet motiveren dat het bestaande aanbod van zorg in 
natura van de gemeente niet passend is en dat de cliënt daarom gebruik wil maken van een PGB. Bij 
de herindicicaties zijn alle cliënten gesproken en zijn relatief veel PGB beschikkingen omgezet in zorg 
in natura. Bij de overgang hebben gemeenten niet altijd recente data aangeleverd van de 
overgangscliënten, waardoor er sprake was van bestandvervuiling. In sommige gevallen bleek bij de 
herindicatie dat er geen zorgvraag meer aanwezig was. 
 
Er is sprake van non-gebruik HHT, armoedebestrijding en combinatiefuncties van € 550.000,-. Is 
hiervoor een verklaring en hoe gaat u het gebruik beter stimuleren? 
Het non-gebruik van de HHT regeling heeft te maken met de ongewijzigde omstandigheden rondom 
de verstrekking van de Wmo voorziening Huishoudelijke Hulp. Vanuit de doelgroep mantelzorgers is 
in beperkte mate het signaal binnengekomen dat de uitvoering van de HHT regeling door 
zorgaanbieders niet passend is bij de behoefte, omdat er iemand in de huishouding aanwezig moet 
zijn ten tijde van de hulp.  
Daarnaast zijn we bij de HHT regeling ook afhankelijk van de inzet van de gecontracteerde 
zorgaanbieders. Doordat er sprake is van ongewijzigd beleid op de Huishoudelijke Hulp lijkt de druk 
bij de aanbieders om meer te investeren in de HHT regeling uit te blijven. Van de deelnemende 
partners zijn er maar een beperkt aantal in Roosendaal daadwerkelijk actief. Dit heeft mede te 
maken met het aantal cliënten waarvoor ze nu Huishoudelijke Hulp via de Wmo aanbieden.  
Op het moment dat het tarief van de dienstencheque is verlaagd naar € 5 per uur is hier aandacht 
voor geweest via de gemeentelijke kanalen (bode, website, Facebook, folders). Daarnaast brengen 
de medewerkers van De Toegang en het mantelzorgsteunpunt de HHT regeling in gesprekken onder 
de aandacht.  
Op dit moment zijn we tevens de dienstencheque aan het ontwikkelen om vraag en aanbod dichter 
bij de inwoners te brengen wat tevens de werkgelegenheid dient te stimuleren.  



Er is meer plantsoengrond verkocht dan verwacht door met name een verlaging van de grondprijs 
en versoepeling van de kaders voor verkoop van deze gronden. Welke noodzaak is er dan om de 
prijs verder te verlagen? 
We hebben in Roosendaal veel stukken groen liggen die relatief duur in onderhoud zijn. Denk aan 

groen tegen kopse kanten van  gevels , smalle groenstrookjes naast woningen, te brede groenstroken 

langs wandelpaden. De gedachten is dat we van veel van dit soort groen af zouden kunnen en willen. 

Om de verkoop van dit soort snippergroen zoveel mogelijk te stimuleren en voor een grotere groep 

inwoners mogelijk te maken hebben we besloten - kijkend naar de grond prijzen in omliggende 

gemeenten - om de grondprijs nogmaals te verlagen. Door meer groenverkoop mogelijk te maken 

hoeven we zelf minder m2 te onderhouden en kunnen we met de opbrengst van het geld ‘slecht’ 

groen opnieuw inrichten. 

Bijna 20% van de (salaris)kosten wordt uitgegeven aan inhuur derden. Kunt u aangegeven 
waarvoor personeel derden wordt ingezet, hoe duurzaam dit is in relatie tot de band met 
Roosendaal en de inwoners en bent u niet van mening dat de inhuur derden omlaag moet? 
Terugdringen van inhuur derden is geen doel op zich. In het najaar van 2013 is in de raad 
gesproken over ‘Roosendaal in Ontwikkeling - onderweg naar 2020’. De ontwikkeling naar 
een compacte slagvaardige overheid die slim en flexibel georganiseerd is, stond daarbij 
centraal. Dit impliceert een vaste kern van eigen personeel met daaromheen een flexibele 
schil. Op basis van een afweging in kosten, kwaliteit en efficiency worden sommige taken in de 
flexibele schil belegd. Dit gebeurt bijvoorbeeld door de inzet van zelfstandige experts uit de 
markt voor projecten of ter opvang van reguliere werkzaamheden. Hierdoor kunnen wij 
flexibel inspelen op de vraag van onze omgeving, zonder dat dit structurele groei of krimp van 
onze vaste capaciteit met zich meebrengt. 
 
Wordt door het onderwijs (primair, speciaal en voortgezet) OZB betaald? 
De schoolbesturen betalen geen OZB, deze betaalt de gemeente. 
 
Hoeveel OZB (gebruikers en/of eigenaren) ontvangt de gemeente van verenigingen die 
buitensportaccommodaties gebruiken? 
Het totaalbedrag dat de verenigingen - die buitensportaccommodaties gebruiken - betalen, bedraagt 
bij benadering € 40.000. 


